

2020 Chinese Summer Camp

中华才艺夏令营



明州國際中文學校
Minnesota International Chinese School



第一期主题 (6/15-7/2) 百变科技–Apple Valley

俱往矣，数风流人物，还看今朝！

看不懂的前朝往事，学不尽的科学，技术，工程，艺术，数学和机器人。忆古思今，瞻望未来，更创辉煌！

First Phase: STEAM Robotics

STEAM Robotics fields are science, technology, engineering, art, mathematics and Robotics! Building, Brainstorming, and Believing in Future Possibilities!

第二期主题 (7/13-31) 印象中国–Edina or Bloomington

文明圣火，千古未绝者，唯我无双！

中华文化,源远流长;博大精深,卓越辉煌。翱翔 960 万平方公里, 阅历五千年历史沧桑。圣贤典籍, 浩如烟海; 四大发明, 举世传扬。美食戏剧, 独珍异宝, 威震大国, 雄震天下。

Second Phase: The Impression of China

Learn about the essence of the Mandarin Chinese and Chinese culture, including greetings and conversations, Chinese poetry, pandas, Chinese Kung Fu, customs and celebrations, through a variety of fun and engaging lessons and many hands-on activities.



第三期主题 (8/3-21) 爱护地球 – Edina or Bloomington

地球是我们共同的家，爱护她，是我们义不容辞的责任！

我们的地球应该是一个美丽，梦幻，和充满生机的地方，这里有清澈的海洋、青葱的山川和甜甜的空气，所有人和动物都一起快乐生活，和平共处。这个夏令营，让我们从自己做起，学习清洁地球/垃圾分类，保护海洋，和了解多种生物等方方面面重新认识我们的地球，爱护我们的家！

Third Phase: Care Earth

Our planet should be a beautiful, dynamic, and lovely place. There are clear oceans, green mountains and sweet air. All people and animals live happily together and live in peace. This summer camp, let's start with ourselves, learn to clean the earth / garbage sorting, protect the ocean, and learn about all kinds of creatures to re-know our planet and take care of our home!



打造精品夏令营!
We only serve BEST!



2020 Chinese Summer Camp

中华才艺夏令营



专业的教师队伍，多样化的文化国粹，学中文学讲演学书法画国画，体验民俗自己动手，功夫舞蹈中华魂！

Professional Chinese Teachers, Diversified cultural experience, Writing in calligraphy and appreciating the ancient paintings and traditional dances. You may have a chance to practice Kong Fu or Taichi with a master!

第一期：6月15日到7月2日 (为期2周4天) ◆ 上午8时半至下午5时

First Phase: Jun 15 to Jul 2 (2 weeks & 4 days) ◆ 8:30am – 5:00pm Daily

地点：South Suburban Evangelical Church

Add: 12600 Johnny Cake Ridge Rd, Apple Valley, MN 55124 (MICS 南部校区)

第二期：7月13日到7月31日 (为期三周) ◆ 上午8时半至下午5时

Second Phase: Jul 8 to 26 (three weeks) ◆ 8:30am – 5:00pm Daily

地点：RM W222, Edina High School

Add: 6754 Valley View Rd, Edina, MN 55439

第三期：8月3日到8月21日 (为期三周) ◆ 上午8时半至下午5时

Third Phase: Aug 5 to 23 (three weeks) ◆ 8:30am – 5:00pm Daily

地点：RM W222, Edina High School

Add: 6754 Valley View Rd, Edina, MN 55439

招生对象：5岁以上 (12周岁以上学费半价)

Enrollment: 5 years plus

(50% tuition discount will be applied to students 12 years and older)

班主任：黄焱老师，赵文燕老师，曾丽娜老师

Head Teachers: Ms. Xia Huang and Ms. Lina Zeng

注册费：\$30/每学生 (5月1日前全款付清免注册费)

Registration Fee: \$30 per student (Waived if full payment by May 1st)

学费：(含学习材料，手工材料，T-Shirt*, 书包)**

\$280*/一周; \$240/四天; \$80/天; \$820/三周**

Tuition: (including materials, school T shirt*, backpack)**

\$280/week; \$240/4 days; \$80/day; \$820 for three weeks.

选项-午餐：\$30/星期

Optional Lunch: \$30/week



扫码报名夏令营

Scan to Sign up MISC 2020 Summer Camp

报名夏令营义工

Scan to Sign up MICS 2020 Summer Camp Volunteers

明州國際中文學校

Minnesota International Chinese School

2020 Chinese Summer Camp

中华才艺夏令营



课程活动表 Daily Schedule

时间 Time	内容 Content
8:30AM	欢迎 Welcome
8:30-9:30AM	中国游戏和运动 (室内或室外) Chinese games or sports
9:30-10:00AM	点心时间 (请自带零食) Snack time (Bring your own)
10:00-11:30AM	主题课程 Theme Class
11:30-12:00PM	午餐 (请自带午餐) Lunch time (Bring your own)
12:00-1:00PM	艺术手工课 Fun class-Art and Craft
1:00-2:00PM	中文学习 (请带上中文暑假作业) Chinese lessons
2:00-2:30PM	点心时间 (请自带零食) Snack time (Bring your own)
2:30-4:00PM	小组学习 Group study
4:00-5:00PM	每日电影/总结/表演 Movies/Review/Performance
5:00PM	一天结束 Dismissal



家长须知 Notes:

- (1) 即日起至明州国际中文学校办理报名
Please stop by school office for registration on Sats 9:30-2:15
- (2) 报名截止日期: 6月1日
Deadline: Jun 1, 2020
- (3) 注册3周或以上的有免费夏令营特制书包一个
FREE backpack when you register 3 or more weeks
- (4) 年满12周岁以上学费半价 (以参营日计算)
50% tuition discount will be applied to students 12 years and older
- (5) 此暑期中文班需10人以上才会开班. 学校保留取消活动的权利
Minimum 10 students. School reserves all rights to cancel the camp.
- (6) 费用不含中餐及点心, 午餐另付\$30/星期
No meals or snacks are included. Optional lunch @\$30 per week
- (7) 迟接费用另计 (每30分钟内 \$20)
Extra cost for pickup late (\$20 within 30 mins)
- (8) 报名即为自动接受所有免责条款和授权使用任何图片/录像
All campers agree to release from any all Liability and authorize using any photos and videos.

退款条例 Refund Policy:

- 30 day before the 1st. day of the session 90% refund
- 15 day before the 1st. day of the session 75% refund
- 7 day before the 1st. day of the session 50% refund
- No refund once the session starts
- Registration fee is not refundable
- Waived registration fee will be deducted from the refund



明州國際中文學校

Minnesota International Chinese School



當時只道是尋常
書消得淡茶香